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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-24/2017 
Datum: 5. 9. 2017  

 
OBČINSKI SVET  

OBČINE BRDA    

 

 

ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 24. REDNE SEJE   

 

 
Teja Jelina 

1. ali obstaja možnost ureditve krajše poti od parkirišča pod Gostilno 25. maj do šole; 
2. postavitev znaka za Italijo oz. Števerjan na krožišču na Humu;   
3. predlaga ogled objekta na mejnem prehodu v Podsabotinu za potrebe VDC Nova Gorica.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor:  
Občina je že pred leti izvedla parcelacijo za odkup parcele za izvedbo javne poti oziroma povezave od 
javnega parkirišča do vhoda v šolo, vendar z lastniki ni bilo možno izpeljati odkupa (parcela je bila 
obremenjena z hipoteko, z lastniki pa ni bilo možno najti ustrezne rešitve). Ker je postopek prodaje 
kompleksa gostilne 25. maj v teku bodo pogovori v skladu z izidom prodajnega postopka potekali z 
stečajnim upraviteljem oziroma z novim lastnikom. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor:  
Občina je dne 17. 8. 2017 na Direkcijo RS za infrastrukturo poslala vlogo za postavitev dodatnega 
kažipota v krožnem krožišču na Humu. 
 
Ad3. Direktorica OU  
O ustreznostih prostora smo se pogovorili z izvajalcem dnevnega varstva. Pojasnili so nam, da je 
kvadratura neto uporabnih površin navedenega objekta premajhna (19 m2) za opravljanje navedene 
dejavnosti. Minimalna kvadratura glede na predvidene uporabnike ter glede na stroške dela, ki so 
vezani na število uporabnikov storitev naj bi znašala min. 40 m2.  
 
Romana Velišček 
Zaradi prepovedanega plakatiranja na avtobusnih postajah predlaga postavitev nove oglasne 
table na »Kurinšču« v Kozani.   
Svet Vaške skupnosti Kozana je že na svoji seji, dne 4. 4. 2017, sprejel sklep, da se na »Kurinšču« 
postavi novo oglasno tablo. Vaška skupnost je tablo tudi že nabavila. Po dogovoru s sovaščanom, ki 
bo v neposredni bližini mesta, kjer bo tabla postavljena, v kratkem obnavljal zid, so se v Vaški 
skupnosti odločili počakati s postavitvijo table, dokler ne bojo gradbena dela na zidu končana.  
 
Karlo Passoni  
Zanima ga, zakaj se ob obisku Vlade RS na Goriškem ni izpostavilo problematike povečanega 
prometa skozi vas Kojsko in možnosti izgradnje obvoznice. Predlaga, da se na to temo kaj reče ob 
obisku Ministra za infrastrukturo v Brdih ob odprtju krožišča in trga na Dobrovem.   
 
Oddelek za okolje in prostor:  
Občina je pred leti pripravila idejno zasnovo ureditve obvoznice mimo naselja Kojsko v kateri sta 
obdelani variantni rešitvi, ki načeloma potekajo v območju tras obstoječih kategoriziranih javnih poti. 
Predvidena trasa je bila vnešena v osnutek spremembe in dopolnitve OPN-ja, ki bo v obravnavi na seji 
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občinskega sveta dne 12. 9. 2017. Po sprejetju Odloka o spremembi in dopolnitvi OPN-ja,  bomo na 
Direkcijo RS za infrastrukturo posredovali dopis s predlogom za ureditev  omenjene obvoznice. 
 
Silvan Peršolja 

1. V kakšni fazi je postopek ogleda mrliške vežice v Šmartnem z Zavodom za varstvo kulturne 
dediščine, v zvezi z njeno sanacijo.  

2. Predlaga, da se s postavljanjem stojnic v Šmartnem ne poruši neke tradicije. Potrebno bi se 
bilo človeško  pogovarjati z ljudmi in pravilno pristopati k problemu. 

3. 18. 4. 2017 je bila predstavljena Strategija trajnostne rasti slovenskega turizma 2017 – 
2021, ki jo je pripravila Ekonomska fakulteta Univerze v Ljubljani. Brda so tako umeščena v 
Alpsko Slovenijo. Po vseh razlagah in strateških analizah je Občina Brda del Mediterana 
(vino, sadje, oljka,…). Ali obstaja kaka možnost, da bi se to spremenilo (zemljevid 
makroregij Slovenije).         

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor:  
Občina je že pridobila kulturnovarstveno soglasje za omenjeno vežico dne 19.06.17. Kopija soglasja je 
bila posredovana predsedniku Vaške skupnosti Šmartno, ki je rešitev tudi potrdil. 
 
Ad2. Direktorica ZTKMŠ Brda  
Število in pozicije mobilnih stojnic v Šmartnem so bile določene v Odloku o rabi javnih površin v 
vaškem jedru Šmartno. Za potrebe prodaje smo tako definirali 5 pozicij izven obzidja in 6 pozicij 
znotraj obzidja. Glede na veliko povpraševanje posebej v mesecu maju in juniju zaradi prodaje češenj, 
smo se na ZTKMŠ Brda odločili, da vse potencialne zainteresirane še posebej pisno pozovemo in 
ugotovimo potrebe. Cilj katerega smo zasledovali: zadovoljni domačini in zagotovljena prodaja na 
stojnicah vse dni v tednu (naj stojnice ne bi samevale). Vsi prodajalci češenj so si želeli prodaje na 
pomičnih stojnicah izven obzidja. Kot dogovorjeno z vaščani na usklajevalnih sestankih pred 
sprejetjem odloka, smo dali prednost tistim, ki imajo stalno bivališče v VS Šmartno. Ker je bilo več 
zainteresiranih kot stojnic je nastal problem in prišlo je do neljubih situacij, katere smo dnevno 
reševali. Z željo, da omogočimo prebivalcem Šmartnega prodajo izven obzidja, smo zunaj postavili 
več stojnic kot jih sicer odlok omogoča.  
Glede na nastalo situacijo in potrebe katere smo zaznali v tem letu, smo se odločili, da bomo 
predlagali popravek odloka v točki, ki določa število in pozicijo pomičnih stojnic.  
 
Ad3. Direktorica ZTKMŠ Brda 
Brda so bila v prvi fazi umeščena v Alpsko Slovenijo, kljub zavedanju, da spadajo po vseh 
karakteristikah v Mediteranski svet. Odločitev povezovanja z Alpskim svetom je bila sprejeta že veliko 
prej in izhaja iz številnih skupnih projektov na katerih Brda že vrsto let aktivno delajo in se vključujejo 
(skupne promocije na sejmih in dogodkih doma in v tujini, skupne prijave projektov Interreg, Alpe-
Adria pot ter Pot miru, skupni projekti kot so Festival pohodništva in ostali…). Dodaten razlog za 
tovrstno odločitev pa je naravni tok turistov in dopolnjevanje ponudbe na destinacijah; ponudba Brd 
nikakor ni konkurenčna ponudbi Soške doline in Alpskega sveta in je zato toliko bolj zanimiva za 
turiste in obiskovalce.  
Po dodatnih pogovorih s Slovensko turistično organizacijo smo se v juniju 2017 odločili, da se Brda 
vendarle priključijo Mediteranski Sloveniji, saj predvsem po klimi in teritoriju bolj sodijo v to 
razporeditev. STO je jasno nakazala smernice, da ostanejo destinacije, ki že imajo močno in 
prepoznavno blagovno znamko (kar Brda vsekakor so) še naprej kot samostojne celote in se ne 
vključujejo v nobeno drugo nad znamko, ki bi povezala več krajev skupaj.  
 
Kostja Jelinčič 

1. Redarji medobčinske uprave naj bi imeli navodila, da so parkirni prostori ob vrtcu in šoli v 
Kojskem izključno samo za učitelje in starši naj na te parkirne prostore ne bi parkirali, ko 
pripeljejo oz. pridejo po otroke. Predlaga, da se na to opozori medobčinsko upravo.     
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2. Na krožišču na Humu predlaga postavitev oljke ali trte, saj je le to vstopna točka oz. kraj, ko 
turist pride v Brda.  

3. Ogled in sanacija podrtega zidu na državni cesti na Humu zaradi prometne nesreče.  
4. V zvezi z ustanovitvijo skupnega zavoda za turizem Goriške je potekala tiskovna konferenca 

nekaterih županov. Moti ga to, zakaj občinski svet o tem ni bil nič obveščen.   
            
Ad1. Direktorica OU 
Medobčinsko redarstvo je podalo pojasnilo, da je ob cesti na parkirišču OŠ Kojsko nameščen 
prometni znak  »Prepovedana ustavitev in parkiranje vozil« z dopolnilno tablo »Dovoljeno za delavce 
šole«.  Vsled tega so se morajo redarji ravnati v skladu z nameščeno prometno signalizacijo. 
Z ravnateljico smo se dogovorili, se znak »Dovoljeno za delavce šole« odstrani in bodo lahko začasno 
parkirali tudi starši, ki pripeljejo otroke.  
  
Ad2. Direktorica OU 
Krožno križišče na Humu je začasno krožišče. Predlog se bo upoštevalo pri ureditvi stalnega krožišča. 
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor:  
Občina ni upravljalec državne ceste, zato ne more voditi postopkov na tej cesti ampak je za to 
pristojna direkcija oziroma izvajalec javne službe vzdrževanja regionalnih cest. Izvajalca javne službe 
vzdrževanja regionalne ceste smo obvestili o tej zadevi. 
 
Ad4. Direktorica OU 
Župan je na navedeni novinarski konferenci izpostavil povezovalno vlogo Občine Brda v bodočem 
zavodu predvsem iz vidika, da se je potrebno na teritoriju povezovati izven občinskih okvirjev. 
Izpostavil je tudi to, da delovanje tega zavoda vidi v vlogi koordinatorja ostalih zavodov s skupne 
aktivnosti. Od sprejema odloka o ustanovitvi skupnega zavoda v prvem branju pa do danes ni bilo 
izvedenih novih aktivnosti. 
 
Boris Šfiligoj 

1. Glede na to, da prihaja pri vzdrževanju cest (asfaltiranje, teptanje,…) do velikih napak 
predlaga, da se vzpostavi nadzor oz. da se v občinski upravi zaposli osebo, ki bo lahko 
izvajala ogled na terenu.  

2. Na ceste segajo razne krošnje dreves, ki ovirajo predvsem avtobuse in tovornjake. Opozori 
na to, da bi morali biti pri košnji občinskih cest bolj pozorni in pokositi tudi vse tisto, ki 
sega v obcestno telo.   

3. Ureditev oznak za defibrilatorje  
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor  
Se strinjamo z opozorilom. Za redno vzdrževanje vegetacije je zadolžen izvajalec javne službe 
vzdrževanja občinskih cest, ki je dolžan skrbeti in zagotoviti prosti profil občinske ceste. Izvajalca smo 
obvestili naj temu posveti več pozornosti.  
 
Ad3. Vodja oddelka za finance, gospodarstvo in družbene dejavnosti 
Občina Brda je pripravila popis defibrilatorjev, ki so nameščeni na območju Brd, pridobila ponudbo za 
izdelavo 3D zunanjih tabel za defibrilatorje (AED) velikosti 38 cm x 31 cm ter naročila 22 kom 
navedenih tabel. 
 
Edbin Erzetič 

1. Naveže se na pobudo svetnika Borisa Šfiligoja in opozori na ciprese na ovinku pod Vilo 
Vipolže, ki segajo v obcestno telo.  

2. Glede na redosled izgradnje krožišč v Brdih meni, da bodo najbolj potrebna križišča zadnja 
na vrsti za ureditev.  
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3. Glede na velik obisk Krčnika predlaga bolj pogosto košnjo.  
 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor : 
Izvajalca javne službe vzdrževanja občinskih cest smo obvestili naj preveri stanje ob lokalni cesti na 
ovinku pod vilo Vipolže in ustrezno ukrepa. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor :  
Verjamemo, da so vsa križišča potrebna ureditve, vendar zaradi razpoložljivih sredstev ni možno 
urediti vseh križišč naenkrat in se zato rešuje prioritetno. Glavno besedo pri odločanju o posegih na 
državnih cestah ima Direkcija RS za infrastrukturo, v sodelovanju z občino. 
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor :  
Košnja je bila izvedena. 
 
 
 
 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                        Franc Mužič 


